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Zadeva:  Odgovor na svetniško vprašanje Svetniškega kluba SDS glede udeležbe ne pohodu 
Pot ob žici  

  
Zveza: Svetniško vprašanje št. 90000-4/2024-16 z dne 16. 5. 2024 
 
 
Spoštovani! 
 
 
Svetniški klub SDS je podal svetniško vprašanje glede udeležbe vrtčevskih in šolskih skupin na pohodu 
Pot ob žici. 
 
V nadaljevanju posredujemo naš odgovor. 
 
Osnovne šole in vrtci so, tako kot vsako leto doslej, od MOL dobili povabilo k sodelovanju na pohodu 
Pot ob žici. Pri tem ne gre za nikakršna navodila s strani MOL. Vrtci in šole se na povabilo vedno z 
veseljem in množično odzovejo, praviloma je ta dan v šolah in vrtcih športni dan. 
 
Nedopustno se nam zdi, da namigujete, da so investicije v vrtce in šole pogojevane z udeležbo na 
omenjenem pohodu. To nikakor ne drži. Ne obstajajo prav nobene sankcije, niti prikrite niti neprikrite, za 
šole in vrtce, ki se pohoda ne udeležijo, kaj takega je za nas nesprejemljivo in zato se takih praks, v 
nasprotju z drugimi političnimi opcijami, ne poslužujemo. Glede simbola rdeče zvezde pa vam 
sporočamo, da smo na MOL ponosni na zgodovino našega mesta heroj in da je za nas to simbol upora 
proti okupatorju.  
 
Želeli bi si, da bi vsi skupaj za vselej presegli zgodovinske delitve in predvsem, da v le-te ne bi vpletali 
naših otrok. 
 
Župan g. Zoran Janković pa dodaja, da si tovrstne  nesmiselne in znanstvenofantastične obtožbe lahko 
izmislijo le v SDS, kjer verjetno sodijo po svojem delovanju. Ljubljana je bila in je mesto heroj, zato na 
proslavi na Gradu z veseljem zapojemo Hej, brigade in tako bo tudi v prihodnje.  
 
Prijazen pozdrav. 
 
 
 

Marija Fabčič 
Vodja Oddelka za predšolsko  
vzgojo in izobraževanje 
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